

## 联合国采购项目

项目编号	EOI/2019/9015
采购方	UNOPS 联合国项目事务厅
产品概要	Supply of Emission-Free Passenger Vehicles 供应无排放客车
项目背景	<p>With this Expression of Interest (EOI), UNOPS intends to gather information, technical specifications and capability of manufacturers/suppliers for the supply of emission-free passenger vehicles for use in developing and middle-income countries.</p> <p>UNOPS delivers services through its global Headquarters in Copenhagen, Denmark and a decentralized, flexible network of more than 80 Countries. This Expression of Interest (EOI) is intended for supply of emission-free passenger vehicles on a global scale to developing and middle-income countries.</p> <p>通过此次表达兴趣 (EOI)，联合国项目事务厅旨在收集未来可能在全球范围内为不同发展中国家和中等收入国家供应和交付零排放客车的招标过程中潜在竞标者的数据和资料，包括技术规格、供应商供应能力等等。</p> <p>项目事务厅通过其位于丹麦哥本哈根的全球总部和一个由 80 多个国家组成的分散，灵活的网络提供服务。此次表达兴趣 (EOI) 旨在为全球范围内的发展中国家和中等收入国家提供无排放客车。</p>
受益国	Multiple destinations 全球多地
投标截止时间	2019 年 4 月 26 日
投标企业资质	<p>The prospective bidder should be in the continuous business of supplying/manufacturing passenger vehicles during at least the last 7 years prior to closing date of this EOI.</p> <p>The prospective manufacturer should have produced and sold in total more than 10,000 emission-free passenger vehicles during last 3 years on/before the closing date of this EOI.</p>

	<p>The prospective bidder should provide details of previous deliveries of emission-free passenger vehicles to developing and middle-income countries.</p> <p>The prospective bidder should provide a list of developing and middle-income countries where the proposed emission-free passenger vehicles may be imported to/sold in.</p> <p>潜在投标人应至少在本意向书（EOI）截止日期前的最后 7 年内连续从事供应/制造客车的业务。</p> <p>潜在投标人应在本 EOI 截止日期之前的 3 年内生产和销售超过 10,000 辆无排放客车。</p> <p>潜在投标人应提供以前向发展中国家和中等收入国家交付无排放客车的详细信息。</p> <p>潜在竞标者应提供一份发展中国家和中等收入国家的清单(可将建议的零排放客车进口/销售到这些国家)。</p>
<p><b>产品特殊资质要求</b></p>	<p>Technology:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Electricity – battery – plug-in charge</li> <li>• Electricity - fuel cell</li> </ul> <p>Categories</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Sedan/hatchback - small</li> <li>• Sedan - Medium</li> <li>• Sedan - Large</li> <li>• SUV</li> </ul> <p><b>技术要求：电力驱动</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• 电 - 电池 - 插入式充电</li> <li>• 电力 - 燃料电池</li> </ul> <p><b>车辆类型</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• 轿车/掀背车 - 小</li> <li>• 轿车 - 中</li> <li>• 轿车 - 大</li> <li>• SUV</li> </ul>
<p><b>需准备的资料</b></p>	<p>Document is : mandatory</p> <p>(1) Brief presentation of your Company including number of staffs, turnover, years in business etc.</p> <p>(2) Brief Technical Specifications of the range of emission-free passenger vehicles which may be imported to/sold in</p>

	<p>developing and middle-income countries.</p> <p>(3) Performance Statement Form of past sales of emission-free vehicles to developing and middle-income countries duly filled and signed</p> <p>(4) List of developing and middle-income countries where the proposed emission-free passenger vehicles may be imported to/sold in</p> <p>(5) Document confirming the prospective manufacturer has produced and sold in total more than 10,000 emission-free passenger vehicles during last 3 years on/before the closing date of this EOI.</p> <p>Document is : optional</p> <p>(1) Materials presenting your visions, Research &amp; Development and future plans for emission-free passenger vehicle products</p> <p>(2) Company's commitment to Sustainability, including ISO Certifications such as ISO 9001, ISO 14001 and OHSAS 18001etc. or equivalent, if any</p> <p>(3) Any supplementary information your Organization may wish to submit (Maximum 10 pages)</p> <p><b>必须提供的文件:</b></p> <p>(1) 贵公司的简要介绍, 包括员工人数, 营业额, 营业年限等。</p> <p>(2) 可进口/销售到发展中国家和中等收入国家的一系列零排放客车的简要技术规格。</p> <p>(3) 已填写及签署的向发展中及中等收入国家销售零排放客车辆过往表现说明书表格。(详见附件)</p> <p>(4) 发展中国家及中等收入国家的名单(可将建议的零排放客车进口/销售到这些国家)。(详见附件)</p> <p>(5) 在本 EOI 截止日期之前的 3 年内, 确认制造商已生产和销售超过 10,000 多辆无排放客车的文件。</p> <p><b>可选择性提供的文件:</b></p> <p>(1) 展示您对零排放客车产品的愿景、研发和未来计划的材料。</p> <p>(2) 公司对可持续发展的承诺, 包括 ISO 9001, ISO 14001 和 OHSAS 18001 等 ISO 认证或同等认证。</p> <p>(3) 贵组织可能希望提交的任何补充信息 (最多 10 页)</p>				
<p>联系人</p>	<p>王奕轩</p>	<p>电话</p>	<p>15001912046</p>	<p>邮箱</p>	<p>nikita@turbo-intl.com</p>



